



Armstrong International S.A.

Parc Industriel des Hauts Sarts . 2^{ème} avenue, 4 . B-4040 HERSTAL (BELGIUM) . Tel.: +32(0)4 240 90 90 . Fax : +32(0)4 248 13 61

www.armstronginternational.eu . armstrong@armstronginternational.eu

Fortis Bank : 240-0055886-18 . RPM Liège . [TVA BE] 0406 771 775

Herstal, Belgium, 20th of June, 2016

To whom it may concern

We, Armstrong International S.A., located at Parc Industriel des Hauts Sarts 2^{ème} avenue, 4 B-4040 HERSTAL, BELGIUM, certify that LLC “Group of Companies Magistral” is an authorized distributor of Armstrong International S.A. on the territory of the Russian Federation and is entitled to supplying the whole range of equipment manufactured by Armstrong International S.A., as well as designing, installation, start-up and adjustment works. LLC “Group of Companies Magistral” is also entitled to servicing all installations of Armstrong products within the territory of the Russian Federation.

Sincerely yours,

Alexandre Ziche

Armstrong International S.A.
Sales Manager EMEA – Steam & Condensate



20 июня 2016г., Эрсталь, Бельгия

Информационное письмо

Настоящим компания ARMSTRONG INTERNATIONAL SA (юридический адрес: Parc Industriel des Hauts Sarts 2^{ème} avenue, 4 B-4040 HERSTAL, BELGIUM) удостоверяет, что ООО “Группа Компаний Магистраль” является официальным дистрибьютором ARMSTRONG INTERNATIONAL SA на территории РФ и уполномочено осуществлять поставку, проектирование, монтаж, пуско-наладку всего перечня оборудования, производимого компанией ARMSTRONG INTERNATIONAL SA.

ООО “Группа Компаний Магистраль” также имеет право обслуживать все установленное на территории РФ оборудование (продукцию) компании ARMSTRONG INTERNATIONAL SA.

С уважением,

Александр Зише,
Директор по продажам EMEA - Пар и Конденсат
Armstrong International S.A.



Intelligent System Solutions STEAM • AIR • HOT WATER